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الاتحاد بی خیال صلاح نمی شود

باشگاه الاتحاد قصد دارد به هر قیمتی که شده 
به فروش محمد صلاح  را راضی  لیورپول  باشگاه 

کند.
به گزارش ایسنا و به نقل از EPL، محمد صلاح 
سخت مورد توجه الاتحاد قرار گرفته است و سران 
باشگاه عربستانی قصد دارند که این بازیکن را به هر 

قیمتی که شده جذب کنند.
صلاح با لیورپول قرارداد دارد و یورگن کلوپ بعد 
از پیروزی اخیر تیمش برابر نیوکاسل اعلام کرد: 
داستان صلاح را پایان یافته بدانید چرا که او اصلا 

فروشی نیست.
باشگاه الاتحاد دست بردار صلاح نیست و این 
بار رقم خود را برای جذب این فوق ستاره مصری 

افزایش داد.
جذب  به  لیورپول  کردن  وسوسه  برای  الاتحاد 
صلاح این بار پیشنهاد ۱۵۰ میلیون یورویی به این 
تیم پیشنهاد داد این درحالی است که رقم قبلی ۱۰۰ 

میلیون یورو بود.
باید دید که آیا لیورپول این بار وسوسه می شود 
و ستاره مصری را خواهد فروخت یا اصرار کلوپ 
باعث می شود تا این بازیکن به هر قیمتی حفظ 

شود.
باشگاه الاتحاد علاوه بر دادن چنین مبلغی به 
لیورپول حاضر است که سالانه ۱۰۰ میلیون یورو 
حقوق هم به صلاح پرداخت کند که این چند برابر 

رقمی است که او در لیورپول دریافت می کند.
الاتحاد در حالی صلاح را می خواهد که با بنزما، 
ژوتا، انگولو کانته و فابینیو در تابستان قرارداد امضا 
کرد و در آستانه نهایی کردن عقد قرارداد با سرخیو 

راموس نیز هست.

اقدام فوری مجیدی برای فرار از 
ناکامی در امارات

سرمربی ایرانی اتحاد کلباء دست به تغییر فوری 
در لیست لژیونرها می زند.

به گزارش ایلنا، نشریه »البیان« امارات خبر داد 
فرهاد مجیدی سرمربی ایرانی اتحاد کلباء قبل از 
پایان زمان نقل و انتقالات تابستانی می خواهد یک 
بازیکن جدید خارجی به خدمت بگیرد و یکی از ۵ 

لژیونرش را در لیست خروج بگذارد.
مجیدی هنوز تصمیم نهایی خود را درباره اینکه 
کدام یک از لژیونرهایش را در لیست خروج بگذارد 
نگرفته و در حال مشورت با مدیریت باشگاه است 

تا تصمیم نهایی را بگیرد.
مجیدی در این فصل از دو هفته ابتدایی لیگ 
امارات تنها یک امتیاز کسب کرده و این نتایج بد 
باعث شده تا این مربی ایرانی دست به تغییری 

فوری در لیست لژیونرها بزند.
این  در  استقلال  سابق  ستاره  قائدی  مهدی 
فصل زیرنظر فرهاد مجیدی در اتحاد کلباء بازی 

می کند.

جوکوویچ شماره یک جهان شد
نواک جوکوویچ با کسب پیروزی در گرنداسلم 

آمریکا تنیسور شماره یک جهان شد.
تنیسور  جوکوویچ  نواک  ایلنا،  گزارش  به 
آمریکا  گرنداسلم  پایان مسابقات  در  صربستانی 
در رتبه نخست رنکینگ جهانی قرار خواهد گرفت. 
نواک به یک برد در مسابقات نیاز داشت تا دوباره 
به مقام اول برسد. جوکوویچ گرنداسلم آمریکا را با 
پیروزی آغاز کرد و در بازی دور اول الکساندر مولر 
نماینده فرانسه را با نتایج 6 بر صفر، 6 بر 2، 6 بر 

3 شکست داد.
جوکوویچ پیش از نخستین بازی در گرنداسلم 
آمریکا با 2۰ امتیاز از کارلوس آلکاراس در رنکینگ 
فاصله داشت. اما این تنیسور  اسپانیایی در این 
مسابقات باید از عنوان قهرمانی اش دفاع کند 
و این یعنی نمی تواند امتیاز بیشتری به دست 
آورد. جوکوویچ گرنداسلم سال گذشته آمریکا را از 
دست داد و اکنون قادر به جمع آوری امتیازهای 
جدیدی است. با توجه به نتایج مسابقات، او 

قطعاٌ از تنیسور اسپانیایی پیشی خواهد گرفت.
جوایز  مجموع  و  شد  آغاز  آمریکا  گرنداسلم 
مدافع  است.  دلار  میلیون  مردان 6۵  انفرادی 
عنوان قهرمانی کارلوس آلکاراس  است که سال 
را  نروژ  از  رود  کسپر  نهایی  دیدار  در  گذشته 

شکست داد.

حضور ورزشکاران روس در بازیهای 
آسیایی چه تاثیری روی ایران دارد؟

بازی های  در  حالی  در  روسیه  ورزش  کاروان 
آسیایی شرکت می کند که ورزشکارانش در بسیاری 
از رشته ها اصلا شرکت ندارند یا اجازه پیشروی تا 

مدال آوری پیدا نمی کنند.
به گزارش مهر، پس از آغاز جنگ در اوکراین، 
ورزش روسیه با بحران بی سابقه ای در تاریخ خود 
مواجه شد به گونه ای که ورزشکاران این کشور 
با محرومیت و ممنوعیت  در رشته های مختلف 
کمیته بین المللی المپیک و فدراسیون های جهانی 
مواجه شدند. شرایط تا آنجا بحرانی شد که بعضا 
ورزشکاران روسیه تصمیم به تغییر تابعیت گرفتند 
و حتی موضوع تحریم جنبش المپیک و جایگزین 
کردن بازی هایی مشابه با حضور کشورهای دوست 
به خاطر جلوگیری  روسیه مطرح شد. شاید  در 
تصمیمات  و  روسیه  ورزش  محرومیت  تداوم  از 
شرکت  به  تصمیم  که  بود  ورزشکارانش  انفرادی 
این  آسیایی گرفته شد.  بازی های  آنها در  دادن 
تصمیم در مورد بلاروس که هم پیمان با روسیه بود 
نیز اتخاذ شد. بدین ترتیب نوزدهمین دوره بازی 
با حضور کاروان  بار  برای نخستین  های آسیایی 
از دیگر قاره ها یعنی روسیه و  ورزش دو کشور 
بلاروس برگزار می شود. در این میان ورزشکاران 
روسیه به ویژه در برخی رشته ها رقیب سرسخت 
نمایندگان ایران به حساب می آیند و همین مسئله 
در ابتدای امر نگرانی هایی در مورد وضعیت مدال 
حضور  که  البته  کرد.  ایجاد  ایران  کاروان  آوری 
روسیه و بلاروس در بازی های آسیایی محدود به 
همین دوره می شود و نه تنها مدال ورزشکاران شان 
محاسبه نخواهد شد بلکه تمهیداتی اندیشیده شده 
که حضور ورزشکاران این دو کشور و به ویژه روسیه 

تهدیدی برای نمایندگان دیگر کشورها نباشد.
چگونگی حضور روس ها در بازی های آسیایی

در  حتی  بلاروس  و  روسیه  ورزشکاران  اینکه 
صورت کسب مدال، روی سکو نمی روند و در کل 
مدال های شان در جدول توزیع مدال ها و رده بندی 
کاروان ها محاسبه نمی شود، تا حدی اسباب آرامش 
و خیال راحت کاروان دیگر کشورها و از جمله ایران 
است اما همچنان این نگرانی و پرسش مطرح است 
که مثلا اگر ورزشکاری از این کشورها در مراحل 
مقدماتی باعث حذف ورزشکاری مثلا از ایران شود، 
تکلیف چه خواهد شد؟ و یا مثلا اگر ورزشکار روس 
در رشته ای تا قهرمانی پیش برود، مدال طلا به او 
تعلق می گیرد و فقط در جدول محاسبه نمی شود یا 
اینکه در اعلام رده بندی نهایی، نفر دوم به عنوان 

قهرمان معرفی خواهد شد؟
خبرنگار مهر برای بررسی این موضوع گفت وگویی 
با فرید فتاحیان مسئول روابط بین الملل کمیته ملی 
که حضور  این شد  هم  نتیجه  و  داشت  المپیک 
آسیایی  های  بازی  در  بلاروس  و  روسیه  کاروان 
هیچ تاثیری روی عملکرد ورزشکاران دیگر کشورها 

نخواهد داشت.
بر این اساس مقرر شده است که ورزشکاران این 
دو کشور در رشته های »حذفی« و »تیمی« مانند 
کشتی، تکواندو، کوراش، والیبال، بسکتبال، فوتبال 
و ... حضور نداشته باشند. در سایر رشته ها هم 
ورزشکاران روسیه و بلاروس حتی در صورت کسب 
مراحل  در  رکورد  بهترین  ثبت  و  نتیجه  بهترین 
مقدماتی، وارد مراحل نیمه نهایی و فینال نخواهند 
شد مگر اینکه آنها در رشته هایی که به اصطلاح 

»مستقیم فینال« هستند، حضور داشته باشند.
رشته هایی مانند دوچرخه سواری و سه گانه از 
این دست رشته ها به حساب می آیند که رقابت 
شرکت کنندگان در آنها بدون مراحل مقدماتی، 
می شود.  برتر  نفرات  تعیین  به  منجر  مستقیم 
تنها شانس  بازی های آسیایی  ورزشکاران مهمانِ 
مدال آوری در این رشته ها دارند که در این صورت 

هم مدال شان نادیده گرفته می شود.
حضور »نخودی« روس ها

فرید فتاحیان ضمن تایید این مطالب گفت: در 
مجموع ورزشکاران روسیه و بلاروس در رشته هایی 
که تاثیری روی بازی ها و وضعیت دیگر کاروان ها 

ندارند، شرکت داده می شوند.
المپیک  ملی  کمیته  بین الملل  روابط  مسئول 
نیز  کشور  دو  این  کاروان  نفرات  تعداد  درمورد 
بی  تعداد دقیق ورزشکاران شان  از  تصریح کرد: 
اطلاع هستم اما قطعا کاروانی محدود از روسیه و 
بلاروس عازم هانگژو می شوند به خصوص که آنها 
در رشته های تیمی حضور ندارند و همین مسئله 
ناخودآگاه باعث کاهش تعداد نفرات شان می شود.

بهانه ها گرفته شده است
نوزدهمین دوره بازی های آسیایی اول تا شانزدهم 
مهر در هانگژو برگزار می شود. وقتی برای نخستین 
بار موضوع ورود ورزشکاران روسیه به این بازی ها 
رقیبان  حضور  بابت  دغدغه هایی  آمد،  میان  به 
ورزشکاران ایران از روسیه مطرح شد طوریکه حتی 
مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک اینطور 
مدعی شد که اگر آنها در مدال سهم داشته باشند 

می تواند باعث کاهش رتبه ما شود.

به گزارش ورزش سه، در پایان فصل گذشته قانون 
مربوط به سقف قرارداد برای باشگاه ها وضع شد. 
قانونی که مخالفان و موافقان خاص خود را داشت 
و در این خصوص اما تیم هایی که موفق به حضور 
در لیگ قهرمانان آسیا شده بودند، با بندهایی برای 

بودجه بیشتر مواجه شدند.
اما چند باشگاه در این میان نسبت به سقف در 
نظر گرفته شده موضع گیری کرده و آن را در رقابت 
مسیر  در  بزرگی  مانع  آسیایی،  مطرح  تیم های  با 
دستیابی به خواسته های خود عنوان کردند. در همان 
مقطع اما فدراسیون فوتبال و همچنین سازمان لیگ 
قاطعانه روی قانونی که در خصوص سقف قرارداد 
وضع شده بود، ایستادند و حتی مدعی شدند عبور 
هر تیمی از آن با کسر امتیاز نیز مواجه خواهد شد!

رعایت  درخصوص  راستی آزمایی  برای  ادامه  در 
سقف قرارداد از سوی سازمان بازرسی نمایندگانی 
برای بررسی قرارداهای در باشگاه های لیگ برتری 
توسط  بررسی  این  نتایج  هرچند  شدند.  حاضر 
ماموران سازمان بازرسی رسما هیچ گاه اعلام نشده 
اما در ادامه به واسطه مشکلات و موانعی که در 
خصوص ثبت قرارداد برخی بازیکنان و همچنین 
در مسیر جذب نفرات برخی تیم ها شکل گرفت، 
این قانون شدت  از  آنها  شایعات مربوط به عبور 

گرفت.
استقلال و سپاهان و در ادامه پرسپولیس تیم هایی 
بازیکنان  قرارداد  ثبت  خصوص  در  هم  که  بودند 
جدید و هم برای مذاکره با گزینه های مدنظر خود 
با این قانون به چالش برخوردند. اتفاقی که نکونام، 
محمدرضا ساکت و حتی رضا درویش را با واکنش 
در این خصوص همراه کرد و به تازگی نیز نامه ای 
از سوی باشگاه پرسپولیس منتشر شده که در آن 
از سازمان لیگ خواهان افزایش سقف قرارداد شده 

بودند.
صحبت های قنبرزاده بعد از دیدار دو تیم استقلال 
تهران و استقلال خوزستان اما حاوی نکات جالب 
توجهی بود که گمانه زنی های جدیدتری را نیز شکل 
داده است. نائب رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره 
به درخواست سپاهان و جلسه ای که ساعاتی پیش 
در این خصوص برگزار کرده بودند، از قطعی شدن 
عدم ثبت قرارداد دو بازیکن این تیم )عیسی آل کثیر 
و دابو( خبر داد و مدعی شد که این باشگاه علیرغم 
تهاتری که برای فصل آتی داشته، اما این خواسته 

آنها مورد موافقت قرار نگرفته است.

قنبرزاده  سوی  از  گفت وگو  این  از  بعد  دقایقی 
که از تخلف دو باشگاه برای عبور از سقف قرارداد 
خبر داده بود )بدون نام بردن از آنها(، مدیر روابط 
عمومی باشگاه پرسپولیس نیز با انتشار یک استوری 
در صفحه شخصی خود به آن واکنش نشان داد: 
پرونده تیم ولخرج به کمیته انضباطی رفت. طبق 
قانون جدید تمام بازی هایش باید سه بر صفر شود .

ابتدای  دستورالعمل  به  لشگری  مصطفی  اشاره 
فصل بود که سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال قویا 
اعلام کرده بودند در صورت تخلف باشگاه ها از قانون 
سقف قرارداد، نتایج آنها در لیگ سه – هیچ خواهد 

شد.
کرده  استوری  در صفحه اش  لشگری  که  چیزی 
مورد تایید درویش مدیر عامل این باشگاه و البته 
احتمالا علی خطیر )مدیرعامل استقلال( که ظاهرا 

به  خصوص  این  در  شکایت  ثبت  برای  امروز 
فدراسیون فوتبال مراجعه کرده بود.

در  واضح  صورت  به  باشگاه  دو  مدیران  هرچند 
تلاش بودند تا نامی از سپاهان به میان نیاورند اما 
جلسه امروز مدیران باشگاه اصفهانی در تهران برای 
قنبرزاده در  که  و همچنین گفتگویی  این موضوع 
خصوص عدم ثبت قرارداد آل کثیر و دابو به واسطه 
عبور این باشگاه از سقف قرارداد داشته، نشانگر این 
است که مخاطب آنها باشگاه سپاهان است که طی 
سه بازی ابتدایی خود موفق به سه برد و کسب 9 

امتیاز برای صدرنشینی شده است.
ورزش  با  گفت وگویش  در  قنبرزاده  که  هنگامی 
سه اعلام کرد قرار باشد سازمان لیگ روی حرف ها و 
وعده هایش بایستد، احتمالا جنجال تازه پیش روی 
فوتبال ایران خواهد بود. جنجالی با ابعاد بسیار در 

خصوص تخلفات مالی تیم ها و شکایت علیه یکدیگر. 
تخلفاتی که تقریبا همه به نحوی انجام داده اند تا 
الساعه  خلق  و  ناگهانی  قرارداد  سقف  با  را  خود 

سازمان لیگ هماهنگ کنند.
محمدرضا ساکت مدیرعامل باشگاه سپاهان که 
به واسطه مربیان سرشناس پرتغالی اش و همچنین 
ستاره هایی که برای جاه طلبی در لیگ ایران و البته 
آسیا گرد آورده است، بارها در خصوص قانون سقف 
قرارداد موضع گیری کرده بود که البته با توجه به 
رقبای نمایندگان ایران در آسیا حداقل از جنبه حضور 
در لیگ قهرمانان حق با مدیرعامل سپاهان باشد؛ 
گذشته  فصل  برای  )سپاهان(  آنها  اینکه  خصوصا 
حدود ۵۰۰ میلیارد هزینه کرده بودند که کاهش آن 
در فصل جدید و با انتقال هایی که صورت داده اند، 

تقریبا غیرممکن است.

تا دیروز انتقال مهاجم برزیلی مدنظر یحیی گل محمدی نهایی 
شده بود اما ناگهان بار دیگر همه چیز برخلاف خواسته این باشگاه 

پیش رفت.
در  دیگر  بار  یحیی گل محمدی  گزارش ورزش سه، دست  به 
پوست گردو ماند و او که با وسواس زیادی این بار به دنبال جذب 
مهاجمی شش دانگ برای حل معضل خط حمله تیمش بود، یک 

بار دیگر در بحث مذاکرات ناکام ماند.
جدایی های پرشمار مهاجمان پرسپولیس از فصل گذشته تا برهه 
کنونی که عدد شش بازیکن را نشان می دهد )شرزود تمیروف، 
یورگن لوکادیا، شیخ دیاباته، لئاندرو پریرا، عیسی آل کثیر و مهدی 
عبدی(، با جذب تنها شهاب زاهدی همراه شده است. این در حالی 

بود که یحیی گل محمدی تصور این را نمی کرد که انتقال مهاجم 
مدنظر او به ایران و پرسپولیس با موانعی بزرگ مواجه شود.

    قانون سقف قرارداد و عدم در اختیار داشتن بودجه ارزی لازم 
از سوی باشگاه و همچنین وسواسی که یحیی گل محمدی اینبار 
در نظر گرفته تا بازیکن مدنظرش با کمترین حاشیه و کیفیت فنی 
لازم، پیراهن پرسپولیس را بر تن کند، ماجرای جذب مهاجم را به 

درازا کشانده است.
سرمربی پرسپولیس که با تایید رضا درویش مدعی است فیلم 
بازی نزدیک به ۵۰ بازیکن در پست مهاجم )با قیمت نزدیک به 
یک میلیون دلار( را مورد بررسی و آنالیز دقیق قرار داده و به نتیجه 
مطلوب نرسیده، دو روز قبل اما یک نام برزیلی را در اختیار باشگاه 

قرار داد.
مهاجمی که به زعم مدیران تیم نیز کیفیت نسبی و قابل توجه 
برای این انتقال را داشته تا آنها هر چه سریع تر با همکاری بخش 
بین الملل خود اقدام به مذاکره ابتدایی و در نهایت بررسی پیشنهاد 

را داشته باشند.
موضوع اول برای برقراری ارتباط با مدیربرنامه این بازیکن خیلی 
زود صورت گرفت و طرفین مکاتبات و تماس های لازم برای گفتگو در 
خصوص نحوه انتقال را دنبال کردند. مدیربرنامه این مهاجم برزیلی 
نیز در گام اول و بعد از گفتگویی که با باشگاه و همچنین بازیکن 

مدنظر سرخ ها داشت، از رضایت برای انتقال خبر داد.
در مرحله بعدی مذاکرات اما آنها وارد چالش بزرگی در خصوص 
مبلغ قرارداد شدند و با پیشنهاد یک و نیم میلیون دلاری از سوی 
بازیکن و مدیربرنامه اش برای انتقال مواجه شدند. مبلغی که با 
موانع زیادی همراه است و به طور طبیعی بحث درباره انتقال را 

بست؛ ابتدا اینکه در بودجه اعلامی از سوی باشگاه برای جذب 
مهاجم خارجی، آنها عددی نزدیک به یک میلیون دلار را در نظر 
گرفته بودند و با توجه به اسنادی که به سازمان لیگ در خصوص 
قرارداد بازیکنان کنونی ارائه داده اند، عبور از این مبلغ نیز برای آنها 
امکان پذیر نیست. همین موضوع باعث شد تا مدیران پرسپولیس 
علیرغم سختی که در خصوص تامین منابع ارزی پیش رو دارند، 
روز گذشته طی نامه ای به سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال خواهان 
شوند.  کنونی  بازیکنان  قرارداد  تهاتر  یا  قرارداد  سقف  افزایش 
موضوعی که به هیچ عنوان مورد موافقت قرار نگرفت و در نهایت نیز 
چانه زنی سرخ ها با مدیربرنامه مهاجم برزیلی تازه تایید شده یحیی 

گل محمدی برای کاهش خواسته اش نیز بی نتیجه ماند.
با این شرایط و در حالی که یحیی گل محمدی گزینه دیگری را در 
برهه کنونی در اختیار باشگاه قرار نداده و آخرین جمع بندی او به 
این بازیکن برزیلی رسیده بود که آن هم منتفی شده، باز هم سریال 
ماجرای جستجوی سرخ ها برای جذب مهاجم ادامه خواهد داشت. 
ماجرایی که البته به واسطه نزدیک شدن به پنجره تابستانی لیگ 
ایران و حتی اروپا، با فیلتر دیگری نیز همراه خواهد شد و آنها تنها 
باید مهاجمان آزاد یا بیرون مانده را بررسی کرده و کیفیت آنها برای 

انتقال به پرسپولیس را مورد ارزیابی قرار دهند.
اتفاقی که موج ناامیدی بزرگتری را بین هواداران این تیم برای 
تقویت خط حمله شکل خواهد داد و ناکامی آنها بعد از جذب 
بازیکن مدنظر در این پست، نگرانی خاصی را در لیگ برتر و البته 
آسیا نیز بهمراه دارد. در فاصله کمتر از سه روز تا بسته شدن پنجره 
تابستانی، پرسپولیس قادر خواهد بود مهاجمی قابل را به لیست 
خود اضافه کند؟ ما منتظر یک سورپرایز دوباره هستیم، شما چطور؟

غیرممکن: بازی های تیم ولخرج لیگ سه هیچ بشود!

جنجال بزرگ در انتظار لیگ برتر
لیگ بیست و سوم احتمالا با اتفاقات عجیبی در همین ابتدای مسیر همراه شود؛ کسر امتیاز به واسطه عبور از قانون وضع شده!

مهاجم خارجی پرسپولیس قلاب را گرفت و رها کرد!500 هزار دلار توافق را به هم زد

محمدرضا ساکت 
مدیرعامل 

باشگاه سپاهان 
که به واسطه 

مربیان سرشناس 
پرتغالی اش 
و همچنین 

ستاره هایی که 
برای جاه طلبی 
در لیگ ایران و 
البته آسیا گرد 

آورده است، بارها 
در خصوص قانون 

سقف قرارداد 
موضع گیری 

کرده بود

دبیرکل کمیته ملی المپیک آخرین مصوبات هیات اجرایی را تشریح و اعلام کرد: 
لیست تمامی نفرات اعزامی به بازی های آسیایی هانگژو اطلاع رسانی می شود.

به گزارش ایسنا، مناف هاشمی پس از برگزاری نشست هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک با حضور در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: امروز ۵ موضوع در دستور 
هیات اجرایی قبل از اعزام کاروان ایران به بازی های آسیایی بود و گزارشاتی در 
جلسه ارائه شد و نواقص آن در بحث لیست نفرات اعزامی در حوزه ورزشکاران، 
کادر سرپرستی، کادر پزشکی و سایر افرادی که در کاروان حضور دارند، مدنظر 

قرار گرفت.
وی ادامه داد: در برخی موارد نقطه نظرات مطرح و مقرر شد بر اساس مصوبه 
شورای برون مرزی مبنی بر لیست ۵3۰ نفره به عنوان حداکثر نفرات، برخی رشته 
ها احتمالا با کاهش نفرات روبرو یا برخی رشته ها حذف شوند اما امروز لیست 

نفرات اعزامی در هیات اجرایی اعلام شد.
خصوص  در  شده  مطرح  موضوع  به  اشاره  با  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
اختیارات اداری، توکن و موارد سیستمی، خاطرنشان کرد: این موارد باید توسط 
اعضای هیات اجرایی مصوب می شد تا رییس و دبیرکل مجوزهای لازم را به منظور 

پیشبرد امور داشته باشند.
هاشمی افزود: موضوع دیگر که برای ورزشکاران اهمیت دارد، مسئله پرداخت 
پاداش کسب سهمیه بود؛ ورزشکارانی که برای المپیک پاریس کسب سهمیه 
کردند 3۰ میلیون تومان پاداش به آن ها تعلق گرفت که نسبت به کم بودن رقم 
آن گلایه هایی داشتند و در نهایت امروز توسط هیات اجرایی کمیته ملی المپیک 

مصوب شد که رقم ۵۰ میلیون تومانی پاداش به ورزشکاران تعلق گیرد که یا به 
صورت مستقیم به حساب ورزشکار یا فدراسیون مربوطه واریز می شود. ضمنا این 

پاداش به چهل امیرانی ملی پوش تیراندازی هم تعلق گرفت. 
وی با بیان اینکه ورزشکاران و کادر مربی گری رشته های مختلف گلایه داشتند 
و معتقد بودند که قبل از بازی های آسیایی باید به آن ها کمک مالی داشته 
باشیم، گفت: کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش قبل از اعزام کمک مالی را 
مدنظر قرار می دهند که در بازدید از اردوی وزنه برداری نیز این موضوع مطرح 
و قرار شد یک ماه کمیته ملی المپیک و یک ماه وزارت ورزش کمک هزینه 

پرداخت کنند.
پرداخت  برای  لازم  اختیارات  اینکه  به  اشاره  با  المپیک  ملی  کمیته  دبیرکل 
کمک هزینه مختصر به ورزشکاران و کادر فنی قبل از اعزام مدنظر قرار گرفت، 
خاطرنشان کرد: مبلغ این کمک هزینه در مجموع حدود 2۰ میلیون تومان است 
که ۱۰ میلیون تومان کمیته و ۱۰ میلیون تومان وزارت ورزش پرداخت می کنند و 

این پرداخت مشمول ورزشکاران اعزامی است.
هاشمی با بیان اینکه چالش پرداخت ها همواره در ورزش مطرح بوده است، 
عنوان کرد: برخی ورزشکاران هنوز حضورشان در بازی های آسیایی قطعی نشده 
و پرداخت ها منوط به نهایی شدن لیست است؛ امروز از 6۷۷ نفر به ۵3۰ نفر 
رسیده ایم و در خصوص ۵ رشته نیز حتما در کمیسیون تخصصی یا ستاد عالی 
بازی ها در مورد نفرات اعزامی تصمیم گیری می شود که به طور مثال می توان به 

اسکیت و ژیمناستیک اشاره کرد.

وی ادامه داد: تصمیمات تخصصی از سوی مسئولان ذی ربط اتخاذ می شود 
و بعضا ممکن است انتقاداتی نسب به تصمیمات اتخاذ شده مطرح باشد و باید 

بدانیم که شرایط متفاوت است.
دبیرکل کمیته ملی المپیک با بیان اینکه هنوز در مورد رشته ای نظیر ژیمناستیک 
به قطعیت نرسیده ایم، تصریح کرد: ممکن است چند ژیمناست به مسابقات 
اعزام نشوند و از لیست نهایی حذف شوند؛ اتفاقاتی که در انتخابات ژیمناستیک 

رخ داد باعث شده دود آن به چشم ورزشکار برود.
هاشمی با تاکید بر اینکه کمیته ملی المپیک مسئول اعزام ها است، گفت: تمام 
تلاش ما بر این است که مشکلات را حل کنیم و سعی کرده ایم با پادرمیانی مانع 
از پایمال شدن حق ورزشکار شویم اما فدراسیون و وزارت ورزش نیز باید دلسوزانه 
رفتار کنند و اگر مشکلی در برگزاری انتخابات مطابق اساسنامه فدراسیون های 
ورزش وجود دارد بپذیرند و آن را اصلاح کنند چرا که اعزام نفرات نهایی باید با 
تدبیر انجام شود و باید بدانیم که هزینه اعزام هر ورزشکار 3۰۰ تا ۴۰۰ میلیون 

تومان می شود.
وی درمورد مشکلات به وجود آمده در تیم ملی امید با توجه به اختلاف بین 
عنایتی و نکونام، اظهار کرد: زمان بندی صورت گرفته به منظور اصلاحات نفری 
اعلام شده است و جمع بندی دقیق در فدراسیون فوتبال با تاخیر همراه شد 
چراکه آن ها کار خود را دیر شروع کردند و اصلاحات در چند مقطع انجام شد و 
به تازگی فرقانی، ممبینی و عنایتی در مورد دو فوتبالیست مسائلی را مطرح کردند 
و اگر نام آن ها در لانگ لیست وجود نداشته باشد کار راحت تری برای جایگزینی 

داریم در غیر این صورت کار سخت خواهد بود.
دبیرکل کمیته ملی المپیک همچنین با اشاره به اینکه گزارش مجمع آینده نیز 
در جلسه هیات اجرایی ارائه شد، گفت: اعضا در دو جلسه قبل  به رئیس اختیار 
دادند که زمان مناسب برای مجمع عمومی در نظر گرفته شود و با توجه به 
نزدیکی به بازی های آسیایی و اینکه گزارش حسابرس آماده نبود، این موضوع 

امروز پیگیری شد و گزارش حسابرس مورد تایید اعضا قرار گرفت.

مناف هاشمی اعلام کرد
لیست اعزامی به بازی های آسیایی اعلام می شود

روزنامه الشرق:
بازیکن مصری با استقلال به توافق نهایی رسید

طبق اعلام روزنامه الشرق، عمرو ورده با استقلال به توافق نهایی رسیده است و نخستین بازیکن مصری 
لقب گرفت که در لیگ ایران به میدان می رود.

به گزارش ایسنا و به نقل از الشرق عربستان، عمر ورده، هافبک بازیساز مصری ۴ روز بعد از فسخ 
قراردادش با الرجاء مراکش با استقلال به توافق نهایی رسید و راهی این تیم خواهد شد.

قیمت این انتقال طبق اعلام ترانسفر مارکت ۱۵۰ هزار یورو برای یک فصل عنوان شده است البته مدت این 
قرارداد هنوز به صورت رسمی اعلام نشده است.

درصورتی که عمرو ورده رسما پیراهن استقلال را برتن کند به نخستین بازیکن مصری تبدیل خواهد شد 

که در لیگ ایران بازی خواهد کرد.
به گزارش ایسنا، ورده یکی از جنجالی ترین بازیکنان تاریخ فوتبال مصر است و پیش از این هم به اتهام 
رسوایی اخلاقی از تیم ملی فوتبال مصر کنار گذاشته شد. او پیش از این هم در تیم پائوک یونان به دلایل 

انضباطی از تمرین کنار گذاشته شده بود.
درباره جدایی این بازیکن از الرجاء گمانه زنی های زیادی وجود داشت بعضی بیماری او را بهانه کردند و 
بعضی هم نوشتند که چون قسط نخست قرارداد او پرداخت نشد فسخ کرد؛ البته پدر او چنین مسائلی را رد 

کرد و نوشت که بازیکنان تیم الرجاء رفتار خوبی با او نداشتند و به همین خاطر جدا شد.


